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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr CV.2023 

 z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 28 grudnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:16 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2023 r. poz. 40, 572, 1463 i 1688) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania sesji są udostępniane w Biuletynie 
Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 

 
Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr 

Bek, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził 
obecność 14 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu,  
Lista obecności zaproszonych gości na sesję Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 2 
do protokołu,  
Lista obecności sołtysów uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że porządek obrad 
wraz z materiałami do procedowania został udostępniony radnym na tabletach (w systemie 
e- Sesja) i zapytał czy są pytania lub uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.11.2023 r. i z dnia 11.12.2023 r. 

4. Informacja o roszczeniach oraz wydanych decyzjach o ustaleniu jednorazowych opłat 

w związku z uchwaleniem planu miejscowego albo jego zmianą. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 

2024 – 2037: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie WPF wraz z uzasadnieniem; 
b) przedstawienie opinii komisji o projekcie uchwały w sprawie WPF; 
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach; 
d) przedstawienie złożonych przez Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie 

autopoprawek do WPF; 
e) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie WPF na lata 2024- 2037; 
f) głosowanie projektu uchwały w sprawie WPF na lata 2024- 2037. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r.: 
a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 
b) przedstawienie opinii komisji o projekcie uchwały budżetowej; 
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach; 
d) przedstawienie złożonych przez Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie 

autopoprawek do projektu budżetu; 
e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 
f) głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 

2024 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Poprawa infrastruktury 
drogowej na terenie Powiatu Ostrowieckiego poprzez przebudowę drogi powiatowej 
nr 1007T na odcinku Ostrowiec Świętokrzyski – Boksycka”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „ Opracowanie 
dokumentacji projektowej rozbudowy drogi powiatowej nr 1607T w msc. 
Wymysłów”. 

10. Podjęcie uchwały. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego Miasto 
Kunów. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalno – Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2024. 

12. Podjęcie uchwały. w sprawie przekazania według właściwości skargi na działalność 
Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Kunowie na 2024 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Samorządowej, Spraw 
Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Pożarowej Rady Miejskiej w Kunowie na 
2024 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Geodezji, Urbanistyki, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok. 

18. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 

19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 

sesjami. 

20. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 

27.12.2023 r. wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie o dodanie do porządku 

obrad czterech dodatkowych projektów uchwał: 

- o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2023 
-2037,  
- o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2023 rok,  
- w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Władysława w Kunowie 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Remont dachu kościoła parafialnego pw. 
św. Władysława w Kunowie”, 
- w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gminy Kunów z Generalną 
Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach w zakresie realizacji zadania pn.: "Budowa 
obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego w ciągu drogi krajowej nr 9, odcinek Rudka - 
Jacentów".  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek dodał, że projekty uchwał jakie będą 

procedowane na sesji zostały szczegółowo omówione na posiedzeniach poszczególnych 

Komisji Rady Miejskiej w Kunowie i poddał pod głosowanie wniosek o dodanie do porządku 

obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kunów na lata 2023 -2037, jako punktu 5. 
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Głosowano w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2023 -2037, jako punktu 5. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2023 -2037, jako punktu 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie wniosek 
o dodanie do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2023 rok, jako punktu 6. 

Głosowano w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2023 rok, jako punktu 6.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2023 rok, jako punktu 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie wniosek 
o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. św. Władysława w Kunowie z przeznaczeniem na realizację zadania 
pn.: „Remont dachu kościoła parafialnego pw. św. Władysława w Kunowie”, jako punktu 10. 
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Głosowano w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. św. Władysława w Kunowie z przeznaczeniem na realizację zadania 
pn.: „Remont dachu kościoła parafialnego pw. św. Władysława w Kunowie”, jako punktu 10.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. św. Władysława w Kunowie z przeznaczeniem na realizację zadania 
pn.: „Remont dachu kościoła parafialnego pw. św. Władysława w Kunowie”, jako punktu 
10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie wniosek 
o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
dotyczącego współdziałania Gminy Kunów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad 
w Kielcach w zakresie realizacji zadania pn. "Budowa obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego 
w ciągu drogi krajowej nr 9, odcinek Rudka - Jacentów", jako punktu 11. 

Głosowano w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 
współdziałania Gminy Kunów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach w 
zakresie realizacji zadania pn. "Budowa obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego w ciągu drogi 
krajowej nr 9, odcinek Rudka - Jacentów", jako punktu 11.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
dotyczącego współdziałania Gminy Kunów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad 
w Kielcach w zakresie realizacji zadania pn. "Budowa obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego 
w ciągu drogi krajowej nr 9, odcinek Rudka - Jacentów", jako punktu 11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad po zmianach 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad po zmianach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad po zmianach.  
 
Porządek obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 20.12.2023 r. stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu.  

Wniosek o dodanie do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał z dnia 27.12.2023 r. 
stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.11.2023 r. i z dnia 11.12.2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treści 
przedmiotowych protokołów zostały udostępnione radnym na tabletach (w systemie e-Sesja) 
i zwrócił się do radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do treści przedstawionego 
dokumentu.  
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 30.11.2023 r. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.11.2023 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.11.2023 r. 

Oryginał protokołu znajduje się w teczce znak: Nr: Or.0002.3.2023  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 11.12.2023 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji z dnia 11.12.2023 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej z dnia 11.12.2023 r. 

Oryginał protokołu znajduje się w teczce znak: Nr: Or.0002.3.2023  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
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4. Informacja o roszczeniach oraz wydanych decyzjach o ustaleniu jednorazowych opłat 
w związku z uchwaleniem planu miejscowego albo jego zmianą. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotowej informacji.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur omówiła 

przedmiotową informację. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

procedowanej informacji.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Informacja o roszczeniach oraz wydanych decyzjach o ustaleniu jednorazowych opłat 
w związku z uchwaleniem planu miejscowego albo jego zmianą stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2023 -2037.  
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 
Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

przedmiotowej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.686.2023 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2023 -2037 stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy  

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

przedmiotowej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2023 
rok. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.687.2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2023 rok stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że procedura 
dotycząca przygotowania i przedstawienia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na 
lata 2024-2037 i budżetu Gminy Kunów na 2024 rok została przeprowadzona zgodnie 
z obowiązującymi przepisami. Ponadto Przewodniczący nadmienił, że projekt uchwały 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037 oraz projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 rok został przekazany Radnym  
Rady Miejskiej w Kunowie i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Kielcach w ustawowym 
terminie. 
Regionalna Izba Obrachunkowa w Kielcach wydała opinie o projekcie uchwały Rady Miejskiej 
w Kunowie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037 
i o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów na 2024 rok oraz podjęła uchwałę w sprawie 
możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej 
Miasta i Gminy Kunów na 2024 rok.  
Dodatkowo Przewodniczący poinformował, że komisje stałe Rady Miejskiej w Kunowie na 
swoich posiedzeniach wypracowały opinie o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037 oraz o projekcie uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 rok. 
Ponadto, zgodnie z przepisami, Burmistrzowi przysługuje prawo do wniesienia autopoprawek 
do przedmiotowych projektów uchwał, które zostały zgłoszone tj. 4 autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037 i 12 
autopoprawek do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 
rok. Każda z autopoprawek zostanie poddana pod głosowanie przez Radnych Rady Miejskiej 
w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie przeszedł do procedowania podpunktów, 
zawartych w przedmiotowym punkcie obrad seji. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2024 – 2037: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie WPF wraz z uzasadnieniem; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła pierwotny projekt uchwały bez złożonych 
autopoprawek przez Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu. 
 

b) przedstawienie opinii komisji o projekcie uchwały w sprawie WPF; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczących 

Komisji Rady Miejskiej w Kunowie o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji, 
w kolejności statutowej, w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2024-2037. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jadwiga Banasik przedstawiła pozytywną opinię 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie do projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie w sprawie projektu Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2024-2037 stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marii 
Pająk. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji Samorządowej, Spraw 
Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kunowie 
o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037. 

Opinia Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2024-2037 stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renacie Ćwiklińskiej. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2024-2037. 

Opinia Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 
w Kunowie o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037 
stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącemu 
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezaremu Szwajdzie. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady 
Miejskiej w Kunowie o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2024-2037. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kunowie 
o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037 stanowi 
załącznik Nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarze Domagale. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 
Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037. 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 
Miejskiej w Kunowie o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-
2037 stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Teresie Łuckiej. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Teresa Łucka przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037. 

Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037 stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu. 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach w sprawie WPF-u. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść uchwały 
Nr 116/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 
7 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Miejskiej w Kunowie w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037. 
 

Uchwała Nr 116/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
z dnia 7 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Miejskiej w Kunowie 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037 stanowi 
załącznik Nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu. 
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d) przedstawienie złożonych przez Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie autopoprawek 
do WPF; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

Danuty Fijas o przedstawienie autopoprawek jakie zostały złożone przez Burmistrza Miasta 
i Gminy w Kunowie do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów 
na lata 2024-2037.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła treść autopoprawek złożonych przez 
Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 1 do WPF-u. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 1: w treści uchwały w §4 pkt 2) usunięto zapis w nawiasie : "(upoważnienie 
dotyczy także umów, z których wynikają zobowiązania zaliczane do tytułu dłużnego, 
o którym mowa w art. 72 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych)", ponieważ Gmina 
Kunów takich zobowiązań nie planuje do zaciągania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  

 
Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 

Nr 2.1 do WPF-u. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 2.1: w załączniku Nr 1 "Wieloletnia Prognoza Finansowa" - dochody 
i wydatki budżetu w roku 2024 zostały zwiększone o kwotę 4 960,00zł dochodów i wydatków 
bieżących i jest to związane z wprowadzeniem, zarówno po stronie dochodów, jak 
i wydatków środków na utrzymanie obywateli Ukrainy zakwaterowanych w strażnicy OSP 
w Nietulisku Małym,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 2.2 do WPF-u. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 2.2: w załączniku Nr 1 "Wieloletnia Prognoza Finansowa" - wyłączenia 
z art. 243 zostały przeniesione z wiersza 5.1.1.1 do wiersza 5.1.1.2, .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 3 do WPF-u. 

Głosowano w sprawie: 
w załączniku Nr 3 "Objaśnienia do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2024 – 2037", w pkt 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa" wprowadzono nowy akapit 
autopoprawki nr 3 o treści: "Zaplanowane w wierszu 1.2.1. dochody ze sprzedaży majątku 
związane są z planowaną sprzedażą działek w miejscowości Kunów (działka nr 2170), 
Miłkowska Karczma (działka nr 5/3) oraz Janik (działka nr 327/2). Gmina zamierza uzyskać 
z tych sprzedaży kwotę 300 000,00 zł.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do procedowania kolejnego 
podpunktu. 

e) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie WPF na lata 2024- 2037; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Markowi 

Mikosowi. 
Radny Marek Mikos zapytał o różnicę kwot na obsługę długu. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że różnica kwoty jest spowodowana spłatą rat 
kapitałowych i jednoczesnym zmniejszeniem odsetek od kwoty zaciągniętych zobowiązań.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do procedowania kolejnego 
podpunktu. 

f) głosowanie projektu uchwały w sprawie WPF na lata 2024- 2037. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu procedowanej 
uchwały.  

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego odczytał 
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 
dokument.  

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie WPF na lata 2024- 2037 z autopoprawkami.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.688.2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kunów na lata 2024-2037 stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła pierwotny projekt uchwały bez złożonych 

autopoprawek przez Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie. Ponadto Skarbnik 
w uzupełnieniu odpowiedzi do pytania radnego Marka Mikosa dodała, że pochodne od 
długu, czyli odsetki, przy planowaniu ich spłaty w 2024 r. były na wyższym poziomie 
oprocentowania, a już w październiku wysokość tego oprocentowania spadła do niższego 
poziomu o około 1 punkt procentowy. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu. 
 

b) przedstawienie opinii komisji o projekcie uchwały budżetowej; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczących 

Komisji Rady Miejskiej w Kunowie o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji , 
w kolejności statutowej o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów na rok 2024 i udzielił 
głosu Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej .Jadwidze Banasik. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jadwiga Banasik przedstawiła pozytywną opinię 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów 
na rok 2024. 
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Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie uchwały budżetowej 
Gminy Kunów na rok 2024 stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marii 
Pająk. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji Samorządowej, Spraw 
Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kunowie 
o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów na rok 2024. 

Opinia Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów 
na rok 2024 stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renacie Ćwiklińskiej. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów na rok 
2024. 

Opinia Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 
w Kunowie o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów na rok 2024 stanowi załącznik Nr 
19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącemu 
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezaremu Szwajdzie. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady 
Miejskiej w Kunowie o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów na rok 2024. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kunowie 
o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów na rok 2024 stanowi załącznik Nr 20 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarze Domagale. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 
Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Kunów na rok 2024. 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 
Miejskiej w Kunowie w sprawie projektu uchwały budżetu Gminy Kunów na 2024 rok  stanowi 
załącznik Nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Teresie Łuckiej. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Teresa Łucka przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Kunów na rok 2024. 

Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie o projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Kunów na rok 2024 stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu. 
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c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść uchwały 
Nr 114/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 
7 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów na 2024 rok 
oraz treść uchwały Nr 115/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Kielcach z dnia 7 grudnia 2023 r. w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu 
planowanego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kunów na 2024 rok. 
 

Uchwała Nr 114/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
z dnia 7 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kunów na 
2023 r. stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 

Uchwała Nr 115/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
z dnia 7 grudnia 2023 r. w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego 
w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kunów na 2024 rok stanowi załącznik Nr 24 
do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu. 

 

d) przedstawienie złożonych przez Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie autopoprawek 
do projektu budżetu; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że do procedowanego 

projektu uchwał Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie złożył autopoprawki, o których 
przedstawienie poprosił Skarbnik Gminy Danutę Fijas.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła proponowane autopoprawki, które są zawarte 
w uzasadnieniu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 1 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 1: wprowadzenia w dziale 754 rozdział 75495 § 2100 i 0970 dochodów 
w kwocie 4 960,00 zł na utrzymanie obywateli z Ukrainy, zakwaterowanych w strażnicy OSP, 
w Nietulisku Małym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
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Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 2 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 2: przeniesienia środków pozyskanych z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg, pierwotnie zaplanowanych w dziale 600 rozdział 60016 § 2170 i 6350 do § 2700 i 6290.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 3 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 3: przeniesienia planu odsetek od nieterminowych wpłat z działu 
900 rozdział 90002 do rozdziału 90026.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
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NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 4 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 4: przeniesienia środków otrzymanych z PROW na realizację zadania pn.: 
"Utworzenie obiektu pełniącego funkcje kulturalne poprzez przebudowę budynku 
użyteczności publicznej przy ul. Szkolnej 26 w Janiku" z działu 754 rozdział 75412 do działu 
921 rozdział 92195.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 5 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 5: przeniesienia planu wydatków w kwocie 14 760,00 zł z bieżącego 
utrzymania dróg (dział 600 rozdział 60016) do działu 400 rozdział 40003, z przeznaczeniem 
na opracowanie Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 
i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Kunów na lata 2024 - 2038.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
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NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 6 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 6: wprowadzenia w dziale 754 rozdział 75495 planu wydatków w kwocie 
4 960,00 zł na utrzymanie obywateli Ukrainy zakwaterowanych w strażnicy OSP w Nietulisku 
Małym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 7 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 7:  w dziale 801 zmniejszenia plan wydatków w rozdziale 80113 oraz 
wprowadzenia planu wydatków w dziale 80195 w kwocie 10 000,00 zł, z przeznaczeniem na 
fundusz zdrowotny dla nauczycieli.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 8 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 8: w dziale 900 rozdział 90015 zmniejszenia planu wydatków w § 
4260 o kwotę 23 088,00 zł oraz zwiększenia planu wydatków w § 4300 o tę samą kwotę.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 9 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 9: w dziale 921 rozdział 92120 plan dotacji na remont dachu kościoła 
parafialnego pw. Św. Władysława w Kunowie (w ramach programu Odbudowy Zabytków 
wstępna promesa) z § 6230 przeniesiono do § 6570.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
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Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 10 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 10: w § 6. wprowadzono pkt 3, w związku z koniecznością wprowadzenia do 
całej uchwały nowego załącznika o nr 7 "Dochody i wydatki związane z realizacją zadań 
z zakresu administracji rządowej realizowanych na podstawie porozumień z organami 
administracji rządowej w 2024 r.". Pozostałe załączniki zostały odpowiednio 
przenumerowane.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 11 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 11: w § 7 pkt 1 kwotę dochodów z tytułu opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi pomniejszono o 10 000, 00 zł, w związku z wyłączenie odsetek od 
nieterminowych wpłat i przeniesieniem planu dochodów z tego tytułu do rozdziału 90026.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
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Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie autopoprawkę 
Nr 12 do projektu budżetu na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 12: w § 12 pkt 7 z treści wykreślono "§ 11".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu. 

 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 

Brak zgłoszeń 

f) głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu procedowanej 
uchwały.  

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego odczytał 
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 
dokument.  
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r z autopoprawkami.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
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Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.689.2023 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 

2024 r. stanowi załącznik Nr 25 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi oraz Skarbnik Gminy Danucie Fijas za skonstruowanie 
budżetu na 2024 rok, który określa możliwości finansowe gminy, niezbędne do realizacji 
wszystkich pilnych, potrzebnych i niezbędnych zadań. Ponadto Przewodniczący podziękował za 
efektywność w pozyskiwaniu środków zewnętrznych. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękowała pracownikom Urzędu Miasta 
i Gminy w Kunowie oraz Radnym Rady Miejskiej w Kunowie za współpracę i podejmowanie 
trudnych, ale dobrych decyzji dla mieszkańców Gminy Kunów.  

Burmistrz dodał, że budżet gminy, gdy obejmował urząd wynosił około 30 mln zł, a obecnie 
to kwota ponad 76 mln zł, która zawarta w budżecie na 2024 rok jest zaplanowana ze 
znacznym przeznaczeniem na bezpieczeństwo mieszkańców i opieką nad każdą grupą 
społeczną, w tym na zakup nowych samochodów strażackich, remonty remiz, opieka nad 
dziećmi, osobami starszymi i osobami z niepełnosprawnością. Kolejne zadania, jakie zostały 
zawarte do realizacji w budżecie na 2024 rok to m.in. budowy dróg, remonty budynków 
użyteczności publicznej, utrzymanie i budowa sieci kanalizacyjnych i wodociągowych, a także 
wiele innych zadań związanych z poprawną funkcjonowania mieszkańców gminy. Zadania 
związane z działalnością kulturalną także będą realizowane na takim poziomie jak dotychczas, 
przy wspieraniu przez gminę działalności zespołów i organizacji funkcjonujących na terenie 
gminy, w których mieszkańcy mogą mieć czynny udział. Burmistrz nadmienił, że w celu 
zmniejszenia emisyjności, jaki i ograniczenia kosztów związanych ze zużyciem energii 
elektrycznej, zostanie wymienione pozostałe 820 lamp oświetlenia ulicznego na led-owe, 
znajdujące się na terenie gminy Kunów. Kolejne, zaplanowane inwestycje, związane ze 
zmniejszeniem kosztów to m. in.  montaż instalacji fotowoltaicznej na 15 obiektach 
użyteczności publiczne oraz magazynu energii, budowa farmy fotowoltaicznej przy 
ul. Sosnowej w Janiku, a także wszelkie działania związane z Odnawialnymi Źródłami Energii. 
Dodatkowo Burmistrz nadmienił, że w zakresie uzyskania oszczędności i zmniejszenia 
emisyjności są już realizowane zadania, czego przykładem są obecnie wykonywane prace 
w budynku Urzędu Miasta i Gminy związane z wymianą pieca centralnego ogrzewania, 
termomodernizacją budynku oraz instalacją paneli fotowoltaicznych na obiekcie.  
Kolejna płaszczyzna, na której będą podejmowane działania to ochrona zabytków 
znajdujących się na terenie gminy Kunów i są to np.: ruiny w Nietulisku Dużym czy Kapliczka 
św. Katarzyny w Janiku. Obecnie została już podpisana umowa z wykonawcą na wykonanie 
robót związanych z odrestaurowaniem dworku w Chocimowie, która jest na kwotę około 
2 500 000 zł.  
W odniesieniu do ostatnio zrealizowanych zadań, związanych z infrastrukturą drogową 
Burmistrz poinformował, że za kwotę 3 125 000 zł, została wykonana droga na terenie strefy 



26 

 

przemysłowej, która została częściowo pozyskana z funduszy zewnętrznych, z których Gmina 
Kunów bardzo często korzysta w celu realizacji swoich zadań.  
Kolejne, duże inwestycje, jakie są planowane do realizacji to Dom Pomocy Społecznej 
w Miłkowskiej Karczmie oraz Gminne Centrum Kultury w Kunowie, ale także remont remizy 
OSP w Prawęcinie. 
 Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował Radnym Rady Miejskiej 
w Kunowie oraz wszystkim kierownikom i pracownikom Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie za 
dotychczas wykonaną pracę, a w szczególności Skarbnik Gminy Danucie Fijas za 
skonstruowanie budżetu Gminy Kunów na 2024 rok i Sekretarz Gminy Anecie Szloser-
Tyczyńskiej za pomoc w organizacji pracy urzędu i wykonywanie dużego zakresu pracy 
merytorycznej. Burmistrz podkreślił, że zadłużenie, które obecnie wynosi około 20 mln zł nie 
jest zadłużeniem zagrażającym stabilizacji budżetu, który jest na poziomie 76 mln zł. Ponadto 
Burmistrz podziękował sołtysom, przewodniczącym rad sołeckich oraz mieszkańcom za 
współpracę i wsparcie przy realizacji wielu działań i inwestycji, na rzecz rozwoju Gminy Kunów, 
czego dowodem są znaczne awanse w wielu rankingach przeprowadzanych przez niezależne 
instytucje. Dodatkowo Burmistrz nadmienił, że tak duże inwestycje i działania jakie zostały 
zaplanowane do realizacji lub już są realizowane (tj. dopłata dla mieszkańców do śmieci, wody 
i ścieków), będą wykonywane bez konieczności podnoszenia podatków lokalnych. 
 Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie Lech Łodej zapewnił, że budżet na 2024 rok jest 
budżetem rozsądnym, zrównoważonym i rozwojowym, który po zrealizowaniu przyniesie 
wiele satysfakcji. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek wraz z Wiceprzewodniczącym Rady 
Miejskiej w Kunowie Piotrem Rakoczym podziękowali i wręczyli bukiety kwiatów Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi i Skarbnik Gminy Danucie Fijas. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 
o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 
uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

  

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.690.2023 w sprawie określenia rodzaju świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania stanowi załącznik Nr 26 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 
Władysława w Kunowie z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Remont dachu 
kościoła parafialnego pw. św. Władysława w Kunowie". 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Barbarze 
Domagale. 
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Radna Barbara Domagała w imieniu Stowarzyszenia na rzecz renowacji kościoła i zabytków 
Kunowa podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi za 
współpracę oraz Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzacie 
Mazur za koordynowanie dokumentacji dotyczącej uzyskania dotacji. Ponadto Radna dodała, 
że Stowarzyszenia na rzecz renowacji kościoła i zabytków Kunowa funkcjonuje od 2 lat i dzięki 
działaniom jakie zostały podjęte i dobrej współpracy z Burmistrzem została uregulowana 
sytuacja prawna dotycząca własności obiektu. Słowa podziękowania Radna Barbara Domagała 
skierowała również do mieszkańców, którzy wspierają inwestycję związaną z remontem dach 
kościoła. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej również złożył podziękowania dla Pani 
Prezes za utworzenie Stowarzyszenia na rzecz renowacji kościoła i zabytków Kunowa 
i podjęcie wszelkich działań, dzięki którym jest możliwość pozyskania środków zewnętrznych 
i wykonanie prac remontowych zabytkowego kościoła w Kunowie wraz z dzwonnicą.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są jeszcze chętni do 
zabrania głosu w procedowanym punkcie. 

 

Brak zgłoszeń 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 
Władysława w Kunowie z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Remont dachu kościoła 
parafialnego pw. św. Władysława w Kunowie". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.691.2023 w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Władysława w Kunowie z przeznaczeniem na realizację zadania 

pn.: "Remont dachu kościoła parafialnego pw. św. Władysława w Kunowie" stanowi załącznik 

Nr 27 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gminy 
Kunów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach w zakresie realizacji 
zadania pn. "Budowa obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego w ciągu drogi nr 9, odcinek 
Rudka-Jacentów". 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że budowa 

przedmiotowej drogi wzbogaci infrastrukturę drogową Gminy Kunów oraz ułatwi dojazd do 
autostrady A4, która prowadzi na przejście graniczne ze Słowacją w Barwinku. 
Przewodniczący zwrócił się do pracownika merytorycznego o przedstawienie przedmiotu 
procedowanej uchwały.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

  

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.   
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gminy 
Kunów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach w zakresie realizacji 
zadania pn. "Budowa obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego w ciągu drogi nr 9, odcinek 
Rudka-Jacentów".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.692.2023 w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 

współdziałania Gminy Kunów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach 

w zakresie realizacji zadania pn. "Budowa obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego w ciągu 

drogi nr 9, odcinek Rudka-Jacentów" stanowi załącznik Nr 28 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Poprawa infrastruktury drogowej na terenie 
Powiatu Ostrowieckiego poprzez przebudowę drogi powiatowej nr 1007T na odcinku 
Ostrowiec Świętokrzyski – Boksycka”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur przedstawiła 
projekt procedowanej uchwały i zgłosiła autopoprawkę w postaci zmiany w podstawie 
prawnej tytułu uchwały z „w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2024-2037” na „ w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

  

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.   
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Poprawa infrastruktury drogowej na terenie 
Powiatu Ostrowieckiego poprzez przebudowę drogi powiatowej nr 1007T na odcinku 
Ostrowiec Świętokrzyski – Boksycka”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.693.2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Poprawa 

infrastruktury drogowej na terenie Powiatu Ostrowieckiego poprzez przebudowę drogi 

powiatowej nr 1007T na odcinku Ostrowiec Świętokrzyski – Boksycka” stanowi załącznik Nr 29 

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej 
rozbudowy drogi powiatowej nr 1607T w msc. Wymysłów”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur zgłosiła 

autopoprawkę w postaci zmiany w podstawie prawnej tytułu uchwały z „w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037” na „ w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 rok” i przedstawiła projekt procedowanej 
uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

  

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.   
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  
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W trakcie procedowania przedmiotowego punktu Radny Darek Różalski opuścił obrady sesji 
Rady Miejskiej w Kunowie. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „ Opracowanie dokumentacji projektowej 
rozbudowy drogi powiatowej nr 1607T w msc. Wymysłów”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.694.2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Opracowanie 

dokumentacji projektowej rozbudowy drogi powiatowej nr 1607T w msc. Wymysłów” 

stanowi załącznik Nr 30 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego Miasto Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur przedstawiła 
projekt procedowanej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu procedowanej 
uchwały.  

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego odczytał 
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 
dokument.  
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego Miasto Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.695.2023 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego Miasto Kunów 

stanowi załącznik Nr 31 do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalno – Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2024. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno – Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław 

Wasilewski przedstawił projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.   
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 
Komunalno – Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2024. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.696.2023 w sprawie ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalno – Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2024 

stanowi załącznik Nr 32 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości skargi na działalność 
Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że przedmiotem 

procedowanej uchwały jest skarga złożona na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w związku z wydaną decyzją dotyczącą naruszenia stosunków wodnych na działce 
skarżącej przez właściciela sąsiedniej działki. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 
w Kunowie na posiedzeniu zapoznała się z dokumentacją dotycząca sprawy i wyraziła opinię 
wyrażoną w uchwale Nr 2.2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 21.12.2023 r.   
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie Teresy Łuckiej o przedstawienie 
stanowiska Komisji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie Teresa Łucka 
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przedstawiła uchwałę Nr 2.2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie 
z dnia 21.12.2023 r. wraz z zawartą w niej opinią.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie Teresy Łuckiej.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.   
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przekazania według właściwości skargi na działalność Burmistrza 
Miasta i Gminy w Kunowie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.697.2023 w sprawie przekazania według właściwości 

skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie stanowi załącznik Nr 33 do 

protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przed rozpoczęciem procedowania 
projektów uchwał dotyczących przyjęcia planów pracy poszczególnych Komisji Rady Miejskiej 
w Kunowie poinformował, że przedmiotowe projekty zostały przedstawione i szczegółowo 
omówione na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Przewodniczący przeszedł do procedowania kolejnego punktu porządku obrad. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Kunowie na 2024 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczącej 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie Jadwigi Banasik o przedstawienie przedmiotu 
procedowanej uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie Jadwiga Banasik 
poinformowała, że przedmiotowy projekt uchwały, który zawiera plan pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej na 2024 r. został udostępniony radnym na tabletach w systemie 
e- Sesja i procedowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 21.12.2023 r. Radni 
wchodzący w skład Komisji Rewizyjnej pozytywnie zaopiniowali procedowany projekt 
uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Kunowie na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.698.2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok stanowi załącznik Nr 34 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kunowie Cezarego 
Szwajdę o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 
w Kunowie Cezary Szwajda poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały został 
udostępniony Radym na tabletach w systemie e-Sesja. Komisja Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kunowie w swoim planie pracy na 2024 rok zaplanowała 
11 posiedzeń Komisji, których tematyką będzie finansowanie poszczególnych działań oraz 
opłatami i podatkami lokalnymi, a także konstruowaniem budżetu na kolejny rok. Ponadto 
Komisja zobowiązała się do odbycia dodatkowych posiedzeń, niezbędnych do funkcjonowania 
Rady Miejskiej w Kunowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu 
i Finansów Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.699.2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok stanowi załącznik 

Nr 35 do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Samorządowej, Spraw 
Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kunowie na 
2024 rok. 
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W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczącej 

Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej 
Rady Miejskiej w Kunowie Marię Pająk o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kunowie Maria Pająk poinformowała, że przedmiotowy 
plan pracy Komisji został przedstawiony, omówiony i pozytywnie zaopiniowany na 
posiedzeniu Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 21.12.2023 r. i zwróciła się do Rady 
Miejskiej w Kunowie o podjęcie procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Samorządowej, Spraw 
Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kunowie na 
2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.700.2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Rady 

Miejskiej w Kunowie na 2024 rok stanowi załącznik Nr 36 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
 
 



39 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Geodezji, Urbanistyki, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczącej 

Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Kunowie 
Renatę Ćwiklińską o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Miejskiej w Kunowie Renata Ćwiklińska poinformowała, że plan pracy Komisji Geodezji, 
Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska został przedstawiony na posiedzeniu Komisji 
i pozytywnie zaopiniowany przez jej członków. Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Kunowie Renata Ćwiklińska zwróciła się do 
Rady Miejskiej w Kunowie o podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.701.2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok 

stanowi załącznik Nr 37 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad. 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczącej 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej 
w Kunowie Barbarę Domagałę o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Rady Miejskiej w Kunowie Barbara Domagała poinformowała, że projekt procedowanej 
uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji w dniu 21.12.2023 r. i pozytywnie 
zaopiniowany przez jej członków. Plan może ulec zmianie stosownie do potrzeb. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 
Miejskiej w Kunowie Barbara Domagała zwróciła się do Rady Miejskiej w Kunowie o podjęcie 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CV.702.2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej na 2024 rok stanowi 

załącznik Nr 38 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 



41 

 

22. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

- 2 grudnia uczestniczył w zawodach o Puchar Gór Świętokrzyskich w Podnoszeniu Ciężarów 
w Publicznej Szkole Podstawowej im. A. Hedy „Szarego” w Kunowie, 

- 6 grudnia uczestniczył w „Spotkaniu z Mikołajem”, które miało miejsce na rynku w Kunowie, 

- 7 grudnia kibicował w rozgrywkach IX Turnieju Piłki Ręcznej w Publicznej Szkole Podstawowej 
przy ul. Fabrycznej w Kunowie, 
  
- 9 grudnia uczestniczył w spotkaniu mikołajkowym zorganizowanym dla dzieci i dorosłych 
przez Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Boksycki w Boksycce, 

- 11 grudnia przewodniczył w obradach Sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie.  

W kolejnych dniach wraz z Radymi Rady Miejskiej w Kunowie uczestniczył w spotkaniu 
opłatkowym w Środowiskowym Domu Samopomocy w Dołach Biskupich, w spotkaniu 
wigilijnym koła emerytowanych pracowników oświaty, w Domu Seniora, w Publicznym 
Przedszkolu w Kunowie, w spotkaniu opłatkowym OSP w Kunowie. Udział 
w Bożonarodzeniowym Jarmarku Kunowskim oraz Jasełkach w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym w Janiku. 
 
- 20 grudnia uczestniczył w spotkaniu wigilijnym zorganizowanym na Sali konferencyjnej 
Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

23. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 
z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostanie opublikowane na stronie 
internetowej urzędu oraz na jego profilu Facebook.  
 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.11.2023 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w okresie między sesjami (od 30.11.2023 r. do 29.12.2023 r.) stanowi załącznik 
Nr 39 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
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24. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił o przedstawienie 

przedmiotu interpelacji, jaką składa Radna Barbara Domagała i udzielił jej głosu. 
Radna Barbara Domagała złożyła 2 interpelacje w sprawie: 
1. remontu drogi powiatowej na trasie Małe Jodło- Kotarszyn - kserokopia interpelacji 

stanowi załącznik Nr 40 do protokołu, 
2. zamontowania oświetlenia ulicznego przy drodze Kunów – Prawęcin- kserokopia 

interpelacji stanowi załącznik Nr 41 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że interpelacja 

dotycząca zadań powiatu zostanie przekazana do rozpatrzenia według właściwości za 
pośrednictwem Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie do Powiatu Ostrowieckiego.  
Ponadto Przewodniczący poinformował, że on też składa interpelację w sprawie zapewnienia 
dostępu do energii elektrycznej dla uczestników imprez lokalnych – mieszkańców Boksycki 
i Gminy Kunów, organizowanych przez Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Boksycki przy 
„Altanie” - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 42 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej w odniesieniu do interpelacji dotyczącej 
dostępu do energii elektrycznej przy altanie w Boksycce poinformował, że zostaną podjęte 
działania w celu realizacji zadania. W odniesieniu do interpelacji w sprawie wykonania 
oświetlenia ulicznego przy drodze Kunów – Prawęcin, Burmistrz poinformował, że obecnie jest 
zaplanowane do realizacji wybudowanie oświetlenia ulicznego przy 12 odcinkach dróg. 
Kolejne działania związane z budową czy uzupełnieniem oświetlenia ulicznego będą 
sukcesywnie realizowane na terenie całej gminy.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  
 

25. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej przekazał zaproszenie na Koncert Kolęd 

i Pastorałek, który odbędzie się 6 stycznia 2024 r. o godz. 17.00 w kościele parafialnym 
w Kunowie. Dodatkowo Burmistrz poinformował, że na stronie internetowej urzędu oraz na 
profilu Facebooka Burmistrza zostanie zamieszczony plakat dotyczący koncertu. Ponadto 
Burmistrz przekazał zaproszenie na II Bal Seniora, który odbędzie się 20 stycznia 2024 r. o godz. 
17.00 w Publicznej Szkole Podstawowej im. Antoniego Hedy „Szarego” przy ul. Fabrycznej 
w Kunowie. Plakat ze szczegółowymi informacjami dotyczącymi II Balu Seniora został 
opublikowany na profilu Facebooka Burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Marii Pająk. 
Radna Maria Pająk podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 

Łodejowi oraz Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzacie 
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Mazur za realizację inwestycji polegającej na budowie drogi do pól w miejscowości Doły 
Biskupie.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Burmistrzowi Miast 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi za przekazane wsparcie Powiatowi Ostrowieckiemu, 
z przeznaczeniem na realizację zadania, które dotyczy podejmowanych działań związanych 
z remontem drogi w miejscowości Boksycka.  
Ponadto Przewodniczący złożył wszystkim najlepsze życzenia noworoczne.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Katarzynie 
Banasik. 

Radna Katarzyna Banasik podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 
Łodejowi, Skarbnik Gminy Danucie Fijas, Sekretarz Gminy Anecie Szloser-Tyczyńskiej oraz 
wszystkim Radnym Rady Miejskiej w Kunowie za podjęcie działań w sprawie rozbudowy drogi, 
ul. Długiej z Ostrowca Świętokrzyskiego biegnącej do miejscowości Wymysłów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  

 
26. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady sto piątej sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował wszystkim za udział w niej.  

Płyta CD z nagraniem obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 28.12.2023 r. stanowi 

załącznik Nr 43 do protokołu.  

 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna pod linkiem: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/44335/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-28-grudnia-2023-
r.htm  
 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Kunowie  

Piotr Bek  

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://kunow.esesja.pl/transmisja/44335/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-28-grudnia-2023-r.htm
https://kunow.esesja.pl/transmisja/44335/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-28-grudnia-2023-r.htm

